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Nieuwsbrief 30 maart 2021 

PvdA Zuid-Kennemerland 

 
Drie dames uit Haarlem 75 jaar lid van de PvdA 

Mevrouw M.J.J. van Deursen-Koedijk (92): “In 1946 

zei mijn vader: nu moet jij lid worden van de PvdA. Zij 

zijn goed voor ons. Hij had gelijk. Dankzij de partij heb 

ik een prima leven gehad en nu een prima pensioen.“  

 

En hoe bevalt het nu er een vrouwelijke lijsttrekker is?  

“Ik vind Ploumen heel erg goed. Ze staat met haar 

beide benen op de grond en weet wat ze wil”.  

Mevrouw Van Deursen is al tegen corona gevacci-

neerd. “Ik weet dat veel mensen klagen. Onzin. Het 

was prima geregeld en ik ben blij dat ik ze heb ge-

had”.  Van zulke leden kunnen we er als PvdA nooit 

genoeg hebben! Trouw, onverschrokken en positief. 

Laat ze ons als voorbeeld zijn! 

 

Mevrouw J.L. de Zwart-Brouwer (97) werd op 

haar 22e lid van de Partij van de Arbeid. Ze komt 

uit een sociaaldemocratisch nest.  

 

“Elk jaar op 1 mei ging ik met een roos naar mijn 

ouderlijk huis, dat was een traditie totdat mijn vader 

op 98-jarige leeftijd overleed. Ik heb mijn hele le-

ven PvdA gestemd, ook dit jaar, dit keer op Arib. 

Een krachtige vrouw.” 

 

Mevrouw P.T. Opmeer (94) heeft altijd gewerkt. 

Eerst in Hoorn in de administratie en vanaf 1965 als 

bijstandsmaatschappelijk werker in Haarlem.  

Toen was individueel maatwerk het uitgangspunt en 

ging je eens per drie maanden op huisbezoek.  

Ze maakt ook versjes en gedichten, zoals:  

Mijn manco is, zei de politicus, nou ja wat ik bedoel 

is eigenlijk moeilijk uit te leggen  

In alle eenvoud zou ik willen zeggen 

Het ontbreekt mij aan sociaal gevoel.  

 

Gelukkig geldt dat niet voor politici van de PvdA! 



2 
 

Even bijpraten 

Recente informatie uit onze vier gemeenten 

    Bloemendaal              Haarlem 
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In de komende raadscommissies staan er di-
verse punten op de agenda die te maken heb-
ben met regionale – of intergemeentelijke sa-
menwerking.  
 
Zo wordt, in navolging van aanbevelingen van 
de Rekenkamercommissie, de met Heemstede  
bestaande gemeenschappelijke regeling  voor  
ICT-infrastructuur (automatisering) uitgebreid 
met informatisering.  
 
Ook wat betreft de regionale samenwerking 
in Zuid-Kennemerland wordt een volgende 
stap gezet. Eind vorig jaar is er tijdens een ra-
denbijeenkomst van de vier gemeenten vast-
gesteld dat er behoefte was aan een verdere 
“formalisering” van de onderlinge samenwer-
king. Zo willen Bloemendaal, Haarlem, Heem-
stede en Zandvoort zich duidelijker als regio 
presenteren, zowel in de Metropoolregio Am-
sterdam als in relatie met het provinciebestuur. 
De commissie Bestuur & Middelen buigt zich 
over een ontwerp-convenant en zal hierop een 
zienswijze formuleren. Op een later moment 
wordt de definitieve versie vastgesteld. 
 
Tot slot staan twee bovenregionale nota’s op 
de agenda , namelijk het Woonakkoord Zuid-
Kennemerland/IJmond en de Regionale Ge-
zondheidsnota Kennemerland.  
In het Woonakkoord worden onder meer af-
spraken gemaakt om voldoende te bouwen in 
de regio om aan de toenemende vraag te kun-
nen voldoen en de toegankelijkheid van de wo-
ningmarkt voor alle inkomensgroepen te waar-
borgen door voldoende aanbod van sociale 
huurwoningen. De Gezondheidsnota is een be-
leidsstuk, wat vooral beschrijft op welke wijze 
gezond gedrag kan worden gestimuleerd en 
ongezond gedrag kan worden ontmoedigd. 
 

Henk Schell, fractievoorzitter PvdA  

Je zult maar een alleenstaande moeder in de 
bijstand zijn met een stelletje opgroeiende kin-
deren. Het is een klus om de eindjes aan el-
kaar te knopen en schulden te voorkomen.  
Je bent blij dat ouders of vrienden soms een 
beetje bijspringen, door de boodschappen voor 
je te doen of de sportclub van de kinderen te 
betalen. Maar je schrikt je naar als dat later tot 
een terugvordering van eerder ontvangen bij-
stand leidt.  
 
Na de commotie in de pers over terugvordering 
van € 7.000 bij een alleenstaande moeder uit 
Wijdemeren werden in de gemeenteraad  vra-
gen gesteld over de terugvorderingspraktijk in 
Haarlem. Daarop heeft PvdA-wethouder Floor 
Roduner een opinienota opgesteld die op 18 
maart in de commissie Samenleving werd be-
sproken. In overgrote meerderheid werd ver-
volgens besloten tot een standaardvrijstelling 
voor giften tot € 1.200 op jaarbasis. Een goed 
voorbeeld voor de andere regiogemeenten! 
Lees hier meer in de blog van Bas Sepers..  
 
Verder nieuws uit de fractie over: 

• de ontwikkelingen rond de demonstraties bij 
abortuskliniek Bloemenhove van 24 maart, 
waar vrouwen nog steeds lastig gevallen 
worden door anti-abortus demonstranten. 
De raad wordt bij tussentijdse incidenten 
door de burgemeester geïnformeerd. De si-
tuatie wordt over 6 weken geëvalueerd. 

• een update van Isabelle Wisse uit de com-

missie Bestuur met aandacht voor de bio-

markt, de veilige afvoer van coronatestma-

teriaal en gratis sneltesten voor minimage-

zinnen, zodat kinderen niet onnodig lang uit-

gesloten worden van fysiek onderwijs. 

Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA 

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Commissie-samenleving/2021/18-maart/18:15/18-45-uur-Opinienota-hoe-gaat-Haarlem-om-met-het-vrijlaten-van-giften-binnen-de-Participatiewet-FR/20210039397-1-Opinienota-hoe-gaat-Haarlem-om-met-het-vrijlaten-van-giften-binnen-de-Participatiewet-1.pdf
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/giften-tot-1200-euro-en-de-bijstandsuitkering/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/het-3e-bloemenhove-debat/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/update-uit-commissie-bestuur/
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There’s a fraction to much friction 
Sinds 15 maart is het rapport over het feitenon-
derzoek van burgemeester Nienhuis over het 
incident op 11 februari openbaar. Eventuele 
verdere vervolgstappen worden besproken in 
het presidium, het overleg van alle fractievoor-
zitters met de burgemeester. Wij blijven ons in-
zetten voor een goed bestuur en voor het alge-
meen belang van onze inwoners.  
 
Motie minder afval 
Heemstede zet in op een reductie van de hoe-
veelheid restafval naar maximaal 30 kilo per 
persoon in 2025 (resultaat 2019: 176 kilo per 
persoon). Omdat behandeling van de nota 
duurzaam afvalbeleid in februari is uitgesteld 
heeft de PvdA samen met HBB en Groen Links 
een motie ingediend om nog dit jaar tot minder 
afval te komen. Deze motie werd met 12 tegen 
10 stemmen aangenomen. 
 
Bereikbaarheidsvisie ZK 2020-2025 
De raad is akkoord gegaan met de concept-
brief van het college van Heemstede aan het 
bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling 
Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland, waarin de 
zienswijze van de raad op de conceptvisie is 
verwoord en expliciet aandacht wordt ge-
vraagd voor een aantal lokale en regionale 
knelpunten.  
 

Woonakkoord Zuid-Kennemerland  

De raad heeft ingestemd met het Woonak-

koord Zuid-Kennemerland 2021-2025, met de 

kanttekening dat een voornemen tot actualisa-

tie door het college met de raad moet worden 

afgestemd.  

Tot dusver zijn in Heemstede 257 woningen 

toegevoegd, maar helaas merendeels dure 

koopappartementen. Wat sociale huurwonin-

gen betreft stagneert de teller op een kleine 

60, waarvan 33  zorgwoningen. 

Dus nog genoeg werk aan de winkel! 

 

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

 

 

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Deze maanden zijn belangrijke punten uit het 
coalitieakkoord vastgesteld. Het parkeerbe-
leid, al jaren heet hangijzer, gaat ingrijpend 
veranderen. De kaders staan nu vast.  Zand-
voort wordt in 2022  betaald parkeergebied 
met bewonersontheffingen. Lang parkeren 
voor bezoekers alleen nog op de boulevard, 
parkeerterreinen en in de parkeergarage. Nu is 
er een lappendeken van maatregelen. Voorna-
melijk rondom het centrum. In de wijken erom-
heen was nog vrij parkeren waardoor grote 
problemen zijn ontstaan. Vanaf 1 juni ko-
men  er tijdelijke maatregelen, geen vrije plek-
ken meer maar betaald of bewoners parkeren  
 
Parkeren was ook hot item bij het plan herin-
richting Boulevard Paulus Loot. Het project 
struikelde er bijna over. Een fraai ontwerp: 
brede wandelpromenade gescheiden van een 
fietsstraat met auto te gast. Hiervoor dienen 
220 parkeerplaatsen te verdwijnen. Compen-
satie daarvoor vindt plaats door herinrichting 
van parkeerterrein Zuid. Gesteggel over de 
juiste telling van de plekken, vooral door VVD, 
leidde tot een impasse. Ook waren er zorgen 
over de veiligheid van fietsers vanwege links 
parkeren auto’s.  Verhitte gemoederen, verda-

gen van de vergadering maar een nachtje sla-
pen deed wonderen: er kwam een haalbaar 
compromis. Na de zomer wordt er gestart.  
 
Meer sociale woningbouw komt  een flinke 
stap dichterbij. De herontwikkeling  van 
het  Curiedexterrein in Zandvoort Noord wordt 
uitgewerkt met 300 woningen (30% sociaal, 
40% betaalbaar/middelduur en 30% overig) in 
een groene omgeving met extra regenwaterop-
vang en speel, wandel en ontmoetingsplekken.  
 
Tenslotte is het 2e deel van het Coronaher-
stelplan aangenomen. Met structurele verbe-
teringen en extra investeringen op thema’s als 
eenzaamheidsbestrijding, gezondheid en 
sport, schuldhulpverlening en buurtinitiatieven. 
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Temp/MicrosoftEdgeDownloads/33340d56-fd11-403f-8320-3dbe548ae5ad/02%20Verslag%20van%20bevindingen%20nav%20cie%20RUI%2011%20februari%202021.pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Temp/MicrosoftEdgeDownloads/33340d56-fd11-403f-8320-3dbe548ae5ad/02%20Verslag%20van%20bevindingen%20nav%20cie%20RUI%2011%20februari%202021.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2021/25-maart/20:00/Motie-GL-HBB-PvdA-MinderAfval-vs-210325-1.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2021/25-maart/20:00/Concept-Collegebrief-reactie-aan-Stuurgroep-ZKL-1.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2021/25-maart/20:00/Concept-Collegebrief-reactie-aan-Stuurgroep-ZKL-1.pdf
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Op weg naar de volgende ronde…… 
 
Verkiezingsuitslagen duiden is als het Nederlands elftal 
becommentariëren, iedereen heeft er verstand van….  
Het is duidelijk dat de PvdA de klap van 4 jaar geleden 
nog niet te boven is gekomen. Ook is het een feit dat we 
op een ongelukkig moment van lijsttrekker moesten wis-
selen. Mooi is dat we in ieder geval geen zetels hebben 
verloren, iets waar Groen Links en de SP heel blij mee 
zouden zijn.  
 

Of we zonder corona een beter resultaat zouden hebben gekregen, is gissen.  
Wat we wel weten is dat we een goed programma hebben voor een duurzaam, toe-
komstbestendig NL waarin de welvaart eerlijker wordt verdeeld. Landelijk en in het 
gewest is de discussie gestart over de evaluatie van de campagne en wat het bete-
kent voor de koers van de PvdA. Hierop kunnen we niet op wachten, in Zuid-Kenne-
merland gaan we aan de slag. 
 
Hoe gaan we verder?  
Voor ons zijn nu twee zaken van belang: sterk terugkomen bij de Gemeenteraadsver-
kiezingen in 2022 en verbreding van onze basis. Om sterk terug te komen hebben 
we in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort weer een inspirerende ver-
kiezingsprogramma nodig. We zijn begonnen met themagroepen en lokale voorberei-
dingsgroepen, gecoördineerd door de adviescommissie. Wil je meedoen in deze 
groepen, neem dan contact op met het bestuur die je vervolgens wegwijs kan maken.  
 
Ons ledenbestand is relatief oud (bijna vijftig % is ouder dan 65 jaar) en vrij wit 
(slechts zo’n 40-50 leden hebben een bi-culturele achtergrond). Gelukkig hebben we 
een groep actieve, jonge leden en met steun van het gewest worden nu plannen ont-
wikkeld om meer jongeren bij de partij te betrekken en samen met hen de sociaalde-
mocratie in de praktijk te brengen.  
We bestaan 75 jaar en hebben in die tijd heel wat te verduren gekregen.  
We hebben overwinningen behaald en fouten gemaakt waar we van kunnen leren. 
Die inzichten gaan we gebruiken om weer door te gaan met datgene waar we in ge-
loven: werken aan een rechtvaardige, duurzame samenleving. 
 
André Broekmans, waarnemend voorzitter 
 
 

Terugblik op de campagne 
Nu bijna twee weken geleden ging Nederland 

naar de stembus. De PvdA haalde niet de uitslag 

waar we op hebben gehoopt en onze linkse 

vrienden evenmin. 

 

Dat stemt somber of de grote opgaven van deze tijd wel opgepakt gaan worden.  

De woningnood, armoede, klimaatverandering en discriminatie vereisen een sociaal 

kabinet en dat lijkt ver weg. 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/werkgroepen/
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Als campagnecoördinator ben ik trots op onze vrijwilligers, die ook in de coronacrisis 

vele duizenden flyers en brieven bezorgden in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede, 

Bloemendaal en Zandvoort.  Veel dank!  

 

Ook is er een buiging op zijn plaats voor onze regionale kandidaten die er vol passie 

en lef voor zijn gegaan. Attiya, Lenna en Marieke well done! 

Na het slikken van deze bittere pil dienen we ons weer te richten op de Gemeente-

raadsverkiezingen van 2022 waar we in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en 

Zandvoort moeten knokken voor een mooi resultaat.  

 

Om tot een mooi resultaat te komen hebben we een goed gevulde campagnekas no-

dig. Andere partijen ontvingen de afgelopen campagne forse giften van miljonairs en 

daar moeten we tegen opboksen. Wij zijn enorm dankbaar voor de extra donaties die 

we in 2020 en 2021 mochten ontvangen van onze leden: al met al € 2.120,- wat in 

zijn geheel werd besteed aan de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen. 

 

Kun jij nog wat missen? Doneer dan alvast voor 

de campagne van 2022. Elk bedrag is welkom, 

want alle beetjes helpen! Je kunt je extra bijdrage 

storten op PvdA rekeningnummer: NL47 RABO 

0375 6116 30 

Hartelijk dank namens het campagneteam, 

Maarten Wiedemeijer, coördinator van het cam-

pagneteam PvdA Zuid Kennemerland 

 

Bestuursleden gezocht 
Als PvdA gaan we een leuke en spannende 
tijd tegemoet met de Gemeenteraadsverkie-
zingen in 2022. Net als in 2018 zullen we laten 
zien dat de PvdA zich kan herstellen na een 
teleurstellende Tweede Kamerverkiezing.  
 
Er is veel potentieel binnen de afdeling om er 
een succes van te maken en we zijn goed op 
stoom richting de gemeenteraadsverkiezing in 
2022.  
 

De programma-adviescommissie is druk bezig, gesteund door regionale themagroepen en 
gemeentelijke voorbereidingsgroepen. De lokale kandidaatstellingscommissies zijn benoemd 
en de procedure voor de kandidaatstelling voor de gemeenteraden start in juni en loopt tot 
medio september. De afdeling is begonnen om meer jonge leden met diverse culturele ach-
tergronden te betrekken bij het werk om de sociaaldemocratie in praktijk te brengen.  
Het is belangrijk dat onze basis wordt verbreed. 
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De PvdA afdeling Zuid-Kennemerland zoekt een nieuwe voorzitter en secretaris 
• André Broekmans, sinds eind vorig jaar waarnemend voorzitter, zal op de Algemene Le-

denvergadering op 2 juni as. terugtreden. De nieuwe voorzitter zal de afdeling Zuid-Ken-
nemerland gaan leiden, gesteund door een gemotiveerd en enthousiast bestuur.  
De profielschets vind je hier. 

• onze secretaris, Timo Haver, overweegt zich kandidaat te stellen voor het raadslidmaat-
schap in Haarlem en trekt zich daarom terug uit het bestuur. De profielschets van secre-
taris kun je hier vinden. 

Belangstellenden voor deze functies kunnen eventueel nadere informatie inwinnen bij André 
Broekmans (tel 06-10139041) of Timo Haver (06-49205962). Kandidaten worden ver-
zocht vóór vrijdag 23 april 2021 per e-mail te reageren naar de secretaris van de PvdA 
Zuid-Kennemerland (secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com), met een curriculum vi-
tae en een korte motivatie. De sollicitatieprocedure wordt in eerste instantie uitgevoerd door 
een delegatie uit het bestuur, mogelijk gevolgd door een gesprek met het voltallige bestuur. 
De voordracht en benoeming zal plaatsvinden in de ALV van 2 juni a.s. 

Actief als raadslid 

Na de ALV van 2 juni as. start de werving van kandi-

daat-raadsleden voor Bloemendaal, Haarlem, Heem-

stede en Zandvoort voor de periode 2022-2026.  

 

Uiteraard is er een landelijk profiel. Maar hoe ziet de dagelijkse praktijk eruit, wat zijn de di-

lemma’s, kansen en uitdagingen en wat maakt het leuk? Harold Koster vertelt.. 

Even voorstellen 

Naast duo-commissielid voor de PvdA in Bloemendaal  ben ik hoofd cultuur bij de provincie 

Zuid-Holland. Ik ben 56 alweer en heb 2 kinderen die al op zichzelf wonen. Ik woon samen 

met Martine en haar kinderen in Vogelenzang. 

Hoe ben je raadslid geworden? 

Op mijn middelbare school waren de verkiezingen destijds al een issue, jong als we waren. 

De PvdA sprak mij het meeste aan. Het was toen ook echt een jongerenpartij.  Als ambte-

naar heb ik m’n hele werkleven te maken met de politiek. Toen de kinderen oud genoeg wa-

ren  en er ’s avonds tijd over was werd het hoog tijd om zelf actief te worden. In Bloemendaal 

werd ik daarop meteen warm onthaald als nieuw lid en rolde zo al snel het bestuur en de 

fractie binnen. 

 

Waarom ben je raadslid geworden bij de PvdA? 

Omdat ik wil bijdragen aan de ontwikkeling van iedereen en dan vooral mensen wil helpen 

die een beetje hulp nodig hebben, voor wie het niet vanzelf komt. Een sociale samenleving 

met kansen voor iedereen maakt gelukkig. Ik ben in de gelukkige omstandigheid dat ik dat 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/530/2021/03/Profielschets-voorzitter-ZK.pdf
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/530/2021/03/Profielschets-Secretaris-PvdA-ZK.pdf
mailto:secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com
https://zuidkennemerland.pvda.nl/gemeenteraadsverkiezingen-2022/
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kan doen, omdat ik het zelf goed heb.  

Ik ben nu duo-commissielid zoals dat bij ons heet, want we hebben maar één zetel en die 

wordt ingenomen door de fractievoorzitter uiteraard. We werken er hard aan dat we weer 

twee zetels (of meer!) veroveren. De volgende periode zou ik graag als volwaardig raadslid 

willen meedraaien. 

 

Wat vind je belangrijk in je werk als raadslid? 

Dat ik daadwerkelijk kan bijdragen aan het helpen van mensen die het nodig hebben. Op ge-

meentelijke schaal, en zeker in het mondaine Bloemendaal lijken de mogelijkheden beperkt, 

maar ook hier zijn betaalbare woningen nodig, goede zorg, scholen en (sport)voorzieningen, 

is er sprake van eenzaamheid en relatieve armoede en gaat het niet iedereen gemakkelijk 

af. Juist hier is de PvdA hard nodig!  

 

Wat zijn de positieve kanten van je werk als raadslid? 

Het is ontzettend leuk om dit werk te doen! Je bent bezig met de directe leefomgeving van je 

buren en dorpsgenoten en dat leeft enorm. Je kunt daadwerkelijk helpen door zaken te 

agenderen of ongewenste ontwikkelingen proberen tegen te gaan.  

 

Het is dankbaar werk. Als kleine partij moeten wij extra scherp debatteren, en coalities sme-

den waar dat kan. Ik zie de politieke arena als een soort strategisch spel, waarin je heel goed 

moet opletten. Natuurlijk is het geven en nemen, en soms elkaar ook wat gunnen. Soms ook 

je opponent ontregelen. Maar altijd met respect naar elkaar. En je niet laten meeslepen in 

gekissebis. Volksvertegenwoordiging is prachtig mensenwerk!   

 

Zelf interesse in de functie van raadslid? 
De PvdA biedt verschillende mogelijkheden om je politiek verder te ontwikkelen.  

• De Hedy D’Ancona leergang.  
Welke waardevolle kennis en vaardigheden bezit je nu al? En op welke punten zou je je-
zelf willen verbeteren? Vanuit jouw persoonlijke drijfveren en bagage worden je in deze 
leergang handvaten aangereikt zodat jij jouw eigen unieke politieke loopbaan vorm kunt 
gaan geven.  Als je je aanmeldt, kun je in ieder geval al de volgende data in je agenda re-
serveren: 10 april, 15 mei, 26 juni, 18 september, 30 oktober, 27 november. 

• De Jan Schaper leergang is de leergang voor leden van de PvdA met interesse in het 
raadslidmaatschap voor de PvdA of een lokale progressieve samenwerking waar de PvdA 
aan deelneemt. Wil jij ontdekken of het gemeenteraadslidmaatschap iets voor je is?  
Lees dan hier meer over de Schaper leergang en meld je aan voor de eerste fase van de 
Schaper leergang op 10 april, 17 april, 24 april en 8 mei 2021. 

• Daarnaast kun je je ook per mail aanmelden voor een oriënterend gesprek met onze 
scoutingscommissie en/of een aantal weken meelopen met PvdA-raadsleden. 

• Verder bieden we geïnteresseerden de mogelijkheid om een kijkje in de keuken van de 
gemeentepolitiek te nemen via een stage. 
Belangstellenden voor een stage kunnen zich melden bij Bart den Uyl, fractie-assistent 
van de PvdA Haarlem (bart_den_uyl@hotmail.com, tel: 0624196277). In Heemstede bij 
Romée Pameijer (r.pameijer@gmail.com, tel: 06-45451426), in Bloemendaal bij Henk 
Schell (hal.schell@quicknet.nl, tel: 06-2461953) en in Zandvoort bij Maaike Koper (koper-
maaike@gmail.com, tel: 06-23636975). 

 
 

 

https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/hedy-dancona-leergang-2021/
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=46ca830da162002e2e37fabd66b1319f&id=39812&m=YW5kcmVAYnJvZWttYW5zaGltc2VsZi5ubA==
mailto:daankeiner@gmail.com
mailto:bart_den_uyl@hotmail.com
mailto:r.pameijer@gmail.com
mailto:hal.schell@quicknet.nl
mailto:kopermaaike@gmail.com
mailto:kopermaaike@gmail.com
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Agenda en oproepen 
HAARfijn debat #5  
Wat gaan we doen? 

In de HAARFIJN debatreeks vindt op 13 april 2021 de volgende 
bijeenkomst (online) plaats. Deze reeks wordt georganiseerd 
door de Rooie Vrouwen van de afdeling Zuid-Kennemerland van 
de PvdA in samenwerking met debat- en cultuurcentrum de Plet-
terij. Onderwerp van het debat is gendergerelateerd geweld.  
Dit onderwerp is de laatste tijd weer actueel onder andere door 
de moord op Sarah Everard en de aankondiging van Erdogan dat 
Turkije zich terugtrekt uit het verdrag inzake aanpak van geweld 
tegen vrouwen en huiselijk geweld. 
 

Speciale gasten bij deze bijeenkomst zijn: 

• Aleid van den Brink, voormalig directeur van Blijf Amsterdam en momenteel lid van 
GREVIO, the Group of Experts on Action against Violence against Women and Domes-
tic Violence bij de Raad van Europa, het monitoring comité bij de implementatie van de 
Istanbul conventie. Deze conventie is het verdrag van de Raad van Europa inzake aan-
pak van geweld tegen vrouwen en huiselijk geweld.  

• Ibrahim Yerden, gemeenteraadslid in Haarlem en onderzoeker en auteur van onder an-
dere: “Families onder druk” Huiselijk geweld in Marokkaanse en Turkse gezinnen (2008) 
en “Schaamte en Strategisch handelen” Opvoeding in Marokkaanse en Turkse gezinnen 
(2010). 

• De Soroptimisten Zuid-Kennemerland, die jaarlijks een internationale campagne orga-
niseren om geweld tegen vrouwen uit te bannen. In Zuid-Kennemerland heeft Soropti-
misten met Zonta Internationaal een onderzoek uitgevoerd over veiligheid op straat. 

 
Coby Kroon, bestuurslid van de PvdA afdeling Zuid-Kennemerland zal de bijeenkomst voor-
zitten. Je kunt je aanmelden door een mailtje te sturen naar barbara@barbaravanbalen.nl. 
Je ontvangt dan een link naar de zoommeeting. Het team van De Pletterij zorgt voor de 
livestream van het debat. 

 
Wie is de contactpersoon? 
Barbara van Balen.  

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
2  juni 20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

 

 
Herhaalde oproep   Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 

Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl  
 
Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in 
het clubhuis. Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s 
hebben, na jarenlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich 

mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
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genoodzaakt gevoeld om met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onder-
linge samenwerking is al die jaren uitstekend geweest.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen. 
 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, het PvdA verkiezingsprogramma 2021, de rode lijnen, de 
werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  
 
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-
ken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke activiteiten or-
ganiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kunt je bijdrage overmaken 
op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. activiteiten- en campag-
nebudget Zuid-Kennemerland. 
 

mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

